
 
 
 
 
Nr. 64/2022 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 08 august 2022, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 16 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Miklós András – sat Coşeni, Baloga Csilla - sat 
Chilieni, lipsind: Cserey Zoltán-Mihály, Ferenczy Ágnes-Kanilla, Jancsó Éva, Lakatos 
László, Magyarosi Imola-Piroska. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă 
de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 1054/2022. Ședința se desfășoară prin 
sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe.  
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): „Bună ziua. 
Începem ședința de astăzi. Să facem prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m.): „Pe Ordinea de zi se află șapte puncte. Ar dori să propună cineva punct nou 
pe Ordinea de zi? Vă rog să semnalați.”  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Da, aș dori să luați pe 
Ordinea de zi 2 puncte. Sunt Toth-Birtan Csaba. Primul este aprobarea Documentației de 
Avizare a Lucrărilor de Intervenții pentru obiectivul de investiții: „Demolare anexe în incinta 
imobilului din str. Kós Károly nr. 21”. Al doilea se referă la alocarea unei sume din bugetul 
local al Municipiului Sfântu Gheorghe pentru finanțarea programului sportiv al Asociației 
Clubul Sportiv Sepsi - SIC ”Participarea ACS Sepsi Sic în competițiile interne și 
internaționale de baschet, tenis de masă, ciclism, lupte și handbal, sezon competițional 2022-
2023, juniori și seniori, respectiv organizare evenimente și competiții sportive”. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Vă rog să votați dacă sunteți de acord cu luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1 și 
D2.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea de 
zi a punctelor D1 și D2.” 



 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea 
pe Ordinea de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor D1 și D2.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a proiectelor de hotărâre D1 și D2.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a proiectelor de hotărâre D1 și D2.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a proiectelor de hotărâre D1 și D2.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ  „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea de zi a 
proiectelor de hotărâre D1 și D2. Totodată aș menționa faptul că la punctul D2 nu votez.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a proiectelor de hotărâre D1 și D2.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Eu la punctul D1 nu 
doresc să votez și sunt de acord cu luarea pe Ordinea de zi a punctului D2. Acum să votăm 
Ordinea de zi în întregime.”  
 Se votează cu 14 voturi pentru 1 consilier nu votează (Zsigmond József), 1 consilier 
lipsește de la vot (Jánó Mihail), luarea pe Ordinea de zi a punctului D1 și 14 voturi pentru, 
luarea pe Ordinea de zi a punctului D2, 2 consilieri lipsind de la vot (Comăneci Liviu-Vasile, 
Jánó Mihail). 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi. 
La punctul 1 mă abțin, nu doresc să votez.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 



în întregime.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
Ordinea de zi. Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției 
următoarele: potrivit art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua 
parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema 
supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de 
începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Eu aș dori să 
semnalez faptul că nu particip la deliberarea și la votarea punctului D1. Sunt alte astfel de 
situații?” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 2 consilieri lipsind de la vot (Comăneci Liviu-Vasile, 
Jánó Mihail), Ordinea de zi. 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „La punctul 1 nu particip la 
deliberare și mă abțin de la votare.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Am luat la cunoștință dl. Keresztes. Altcineva? Și dl. Vajna László se află într-o situație 
similară.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „La punctul D2 nu particip la votare.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Înainte de a prezenta 
proiectele de hotărâri, aș dori să vă propun, ca la sfârșit să votăm despre proiectele de hotărâri 
prezentate. Cine este de acord?” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Și eu sunt de acord. 
Încă odată îi întreb pe dl. Keresztes László și dl. Janó Mihail, dacă sunt de acord?” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 3 consilieri lipsind de la vot (Comăneci Liviu-Vasile, 
Keresztes László, Jánó Mihail), Ordinea de zi. 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Bună ziua.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Bună ziua. 
Megrem mai departe. Urmează punctul 1, care a fost avizat favorabil de comisiile de 
specialitate. Dl. Keresztes László nu a participat la vot.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului 
general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2022. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Modificarea bugetului 
general al municipiului Sfântu Gheorghe prevede următoarele: sunt rectificate capitolele de 
venituri proprii cu 540.000 de lei, plus, respectiv venituri din valorificarea unor bunuri cu 
103.000 de lei, în total 643.000 de lei la capitolul venituri. Respectiv la capitolele de 
cheltuieli se alocă 204.000 lei pentru funcționarea educației antepreșcolare, 200.000 de lei 



pentru suplimentarea bugetului Teatrului ”Andrei Mureșanu”, 90.000 de lei contribuție la 
realizarea unui program comun cu Asociația Rromilor ”Amenkha”, 100.000 de lei pentru 
organizarea și derularea activităților Consiliului Consultativ iSEPSI Parlament, respectiv 
49.000 lei contribuție pentru organizarea în comun cu Fundația ”Székely Mikó Kollégium” a 
evenimentului “Comunicarea interculturală în Bazinul Carpatic”. Mulțumesc.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot 
(Keresztes László), 1 consilier lipsește de la vot (Jánó Mihail), HOTĂRÂREA NR. 
313/2022. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc 
frumos. Are cineva întrebări, intervenții? Dacă nu, mergem mai departe.” 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii 
dreptului de administrare asupra unor imobile aflate în domeniul public al municipiului 
Sfântu Gheorghe, situate în Aleea Căminului, în favoarea Direcției de Asistență Socială 
Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Aceste două obiective au fost 
renovate printr-o investiție comună, și anume s-a realizat centrul comunitar integrat din 
cartierul Ciucului și după recepția investiției cele două obiective, care formează acuma un 
singur corp, se transmite dreptul de administrare Direcției de Asistență Socială Sfântu 
Gheorghe. În acest centru comunitar integrat se vor desfășura activitățile în cadrul proiectului 
Prospera în care este partener și municipiul Sfântu Gheorghe, ele fiind de natură socială. 
Imobilul va fi administrat de Direcția de Asistență Socială.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Jánó Mihail), 
HOTĂRÂREA NR. 314/2022. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc 
frumos. Comisiile I, III și V au acordat aviz favorabil. Are cineva întrebări, intervenții? Dacă 
nu, mergem mai departe la punctul 3, care a fost avizat favorabil de comisiile I, III și V.” 
 PUNCTUL III de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
Contractului de administrare nr. 42.100/2022 încheiat între Municipiul Sfântu Gheorghe și 
Direcția de Asistență Socială Sfântu Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Încă două locuințe, care vor 
avea destinația de locuință de necesitate se vor preda Direcției de Asistență Socială. Una 
situată în Țufalău nr. 8, iar cealaltă un apartament de bloc situat pe str. Váradi József bl. 2B, 
ap. 4.”  
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Jánó Mihail), 
HOTĂRÂREA NR. 315/2022. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Are cineva 
întrebări, intervenții? Dacă nu, mergem mai departe la punctul 4, care a fost avizat favorabil 
de comisiile I, II și V.” 
 PUNCTUL IV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții pentru obiectivul de investiții 
„Reabilitarea termică și eficientizarea energetică a Școlii gimnaziale Váradi József”. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Documentației de Avizare a 
Lucrărilor de Intervenții pentru școala gimnazială Váradi József prevăd lucrări de izolare 
termică generală a clădirii, schimbarea geamurilor și ușilor, schimbarea totală a acoperișului 
cu elemente noi, la instalațiile de încălzire și iluminat public se face o renovare totală, 
respectiv montarea de panouri fotovoltaice pe acoperișul clădirii. Lucrarea are valoarea totală 



de 19.704.702, 62 lei, care cuprinde și TVA.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Jánó Mihail), 
HOTĂRÂREA NR. 316/2022. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc 
frumos pentru prezentare. Are cineva întrebări, intervenții? Dacă nu, mergem mai departe la 
punctul 5, care a fost avizat favorabil de comisiile I, II și V.” 
 PUNCTUL V de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului 
Urbanistic Zonal „Modificare PUZ Simeria Vest”, str. George Enescu, nr. 18-20, municipiul 
Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Este vorba de o modificarea 
unui Plan Urbanistic Zonal, aprobat în prealabil. Este vorba de o zonă de locuințe și prin 
acest PUZ se dorește modificarea distanței de la axa drumului la aliamentul caselor, respectiv 
se doreșete a se construi clădiri adiacente, garaje, pavilioane și alte asemenea.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Jánó Mihail), 
HOTĂRÂREA NR. 317/2022. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Are cineva 
întrebări, intervenții? Dacă nu, mergem mai departe la punctul 6, care a fost avizat favorabil 
de comisiile I, II și V.” 
 PUNCTUL VI de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului 
Urbanistic Zonal „Modificare parțială PUZ Simeria Vest”, str. Bartók Béla, str. Garoafei, str. 
George Enescu, str. Koréh Endre, municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Este vorba tot de o 
modificare parțială a unui PUZ, care se referă iarăși la o zonă de locuințe, și modificările 
privesc o suprafață totală de 12.104 mp.”  
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Jánó Mihail), 
HOTĂRÂREA NR. 318/2022. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc 
frumos. Are cineva întrebări, intervenții? Dacă nu, mergem mai departe la punctul 7, care a 
fost avizat favorabil de comisiile I, II și V, cu excepția d-nei Jancsó Éva, care nu a participat 
la deliberare și la vot.” 
 PUNCTUL VII de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului 
Urbanistic Zonal „Bloc de locuințe” str. Umbrei, str. Vasile Goldiș, municipiul Sfântu 
Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Este vorba de Plan Urbanistic 
Zonal, care tratează o proprietate privată în suprafață totală de 1998 mp, pe care investitorul, 
între străzile Vasile Goldiș și Umbrei, dorește să se construiească un ansamblu de blocuri de 
locuințe. Dat fiind denivelarea mare între cele două străzi, se propune, ca unul din corpurile 
blocurilor să fie cu subsol, parter și două etaje, iar cealată parte să fie cu două nivele de 
subsol, un demisol, parter și trei etaje.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilier lipsește de la vot (Jánó Mihail), 
HOTĂRÂREA NR. 319/2022. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc 
frumos. Are cineva întrebări, intervenții? Dacă nu, mergem mai departe la punctul D1, care a 
fost avizat favorabil de comisiile I, II și V, cu excepția persoanei mele, care în comisia 
juridică nu am participat la deliberare și la vot.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții pentru obiectivul de investiții 



„Demolare anexe în incinta imobilului din str. Kós Károly nr. 21”. Prezintă: Toth-Birtan 
Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „În prima parte a proiectului 
de hotărâre este vorba despre scoaterea din funcțiune și casarea prin demolare a unor corpuri 
de clădiri adiacente Fabricii de Țigarete. În cartea funciară nr. 42645 acestea figurează cu 
numerele C3, C4, C5, C6, C7, C11, C12, C14, C15. Este vorba de garaj, de remiză PSI, 
centrală termică, de seră, de depozit lubrifianți, depozit motorină, 2 rezervoare de 
combustibil, depozit de oxigen + carbid, respectiv de un crematoriu. Iar în a doua parte se 
aprobă și documentația de avizare a lucrărilor de intervenții privind demolarea acestor 
corpuri de clădiri. Aceste lucrări sunt estimate la 1.728.655,76 lei, conținând și TVA-ul.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot 
(Zsigmond József), 1 consilier lipsește de la vot (Jánó Mihail), HOTĂRÂREA NR. 
320/2022. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc 
frumos pentru prezentare. Are cineva întrebări, intervenții? Dacă nu, mergem mai departe la 
punctul D2, care a fost avizat favorabil de comisiile I, V și VI, dl. Vajna László nu a 
participat la deliberare și la vot din cadrul comisiei economice.” 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind alocarea unei sume 
din bugetul local al Municipiului Sfântu Gheorghe pentru finanțarea programului sportiv al 
Asociației Clubul Sportiv Sepsi - SIC ”Participarea ACS Sepsi Sic în competițiile interne și 
internaționale de baschet, tenis de masă, ciclism, lupte și handbal, sezon competițional 2022-
2023, juniori și seniori, respectiv organizare evenimente și competiții sportive”. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Programul sportiv al 
asociației Sepsi Sic se propune a se finanța în total cu 4.343.860 lei din bugetul municipiului 
Sfântu Gheorghe, defalcat pe anii 2022 suma este de 2.094.013, iar defalcat pe 2023 suma 
este de 2.249.847 lei. Aceste sume sunt prezentate defalcate pe categorii de cheltuieli în 
anexa nr. 1, și prin acest proiect de hotărâre se propune și aprobarea contractului cadru de 
finanțare secvențial, care este prezentat în anexa nr. 2 la proiectul de hotărâre.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot (Vajna 
László), 1 consilier lipsește de la vot (Jánó Mihail), HOTĂRÂREA NR. 321/2022. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Mulțumesc 
frumos. Are cineva întrebări, intervenții? Dacă nu, începem votarea.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele 
1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, respectiv D1, D2.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele 1, 2, 3, 
4, 5, 6, 7, respectiv D1 și D2.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de la 1 până la 7, respectiv D1, D2.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele 
de la 1 până la 7, respectiv D1, D2.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de la 1 
până la 7, respectiv la Diverse cu D1, D2. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.r.): „La punctul 1 mă abțin de la vot, 
deci nu votez. Sunt de acord cu punctele 2, 3, 4, 5, 6, 7, respectiv D1 și D2.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): ”Sunt de acord cu proiectele 1, 2, 3, 4, 
5, 6, 7, respectiv D1, D2.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de la 1 



până la 7, respectiv D1, D2.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de la 1 până la 7, respectiv D1 și D2.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de la 
1 până la 7, respectiv D1 și D2.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
la 1 până la 7, respectiv D1, D2.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
proiectele de la 1 până la 7, respectiv D1, D2.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de la 1 
până la 7, respectiv cu D1, la D2 nu votez.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
proiectele de la 1 până la 7, respectiv D1, D2. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): „Și eu sunt de 
acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, la D1 nu votez, și cu D2 sunt de acord. Am aprobat cu 15 
voturi proiectele de hotărâri. Mulțumesc pentru prezență și o zi bună vă doresc. Ne întâlnim 
la ședința următoare.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 25 august 2022. 
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